
Leren uit het verleden

Beste inwoner van Hemiksem
Ik wil het graag eens hebben over woke.

Die term duikt tegenwoordig overal op in onze samenleving, in 
sociale media en de pers. Politici gebruiken het woord ook erg 
vaak, maar wat is het nu eigenlijk?

Woke is een variant op het voltooid deelwoord van het Engel-
se to wake (up): wakker worden, ontwaken. Het is ontstaan in 
Amerika, het verwees naar mensen die zich bewust waren van 
racisme in de Amerikaanse samenleving. Dat was natuurlijk 
niet slecht. Bewustmaking moest er komen, want er werden veel 
mensen gediscrimineerd omdat ze zwart waren. De oorspron-
kelijke betekenis is helemaal niet slecht, want het betekende dat 
men aandacht had voor mensen die slecht behandeld werden, en 
dat er gestreden werd voor hun rechten.

Maar er is ook een keerzijde aan de medaille. Een groeiend 
bewustzijn van racisme en sociale ongelijkheid wakkerde de 
roep aan om verandering van ouderwetse academische waarden 
en gebruiken. Alles wat van hetero blanke mannen kwam was 
op de duur slecht, tot zelfs de werken van Plato en Aristoteles. 
Standbeelden, schilderijen, alles wat slecht was in het verleden 
moest verdwijnen, want het was racistisch of vrouwonvriendelijk 
of stigmatiserend.

We kunnen de geschiedenis niet veranderen, wat gebeurd is 
moeten we juist onthouden om er uit te leren voor de toekomst. 
Er zijn vreselijke dingen gebeurd in het verleden, maar moeten 
wij daarvoor opdraaien? Moeten wij nu betalen voor het koloni-
alisme van onze voorouders? Natuurlijk niet.

Inderdaad, vrouwen en zwarten hadden vroeger geen rechten. 
Moeten we dan alle historische boeken waarin daarover gepraat 
wordt dan maar vernietigen? Uiteraard niet. Onze kinderen en 
kleinkinderen mogen weten hoe het vroeger was, zodat zij kun-
nen werken aan een betere toekomst voor iedereen.

Ook in Vlaanderen, in onze maatschappij, moeten we opko-
men voor mensen die gediscrimineerd worden omwille van 
hun huidskleur, afkomst, geaardheid of leeftijd. Maar volgens 
de N-VA zijn er grenzen. De lichtgeraaktheid van enkelingen 
mag geen invloed hebben op onze maatschappij en ons beleid. 
Op school mag er volgens ons nog altijd gepraat worden over 
jongens en meisjes, en hoeft dat niet over onzijdige personen 
te gaan. Op school mag men praten over gezinnen met mama’s 
en papa’s, maar ook over gezinnen met 2 mama’s of 2 papa’s. Er 
mogen nog toiletten zijn voor jongens en meisjes, die hoeven niet 
per se genderneutraal te zijn. 

Meer over dit onderwerp vindt u in het artikel over de verkeers-
lichten die men in Hemiksem wou aanpassen, wat volgens ons 
ook een perfect voorbeeld is van hoe de meter in de verkeerde 
richting doorslaat. 

Geniet van de zomer 
en van de vakantie !

Peter Dutremez,
voorzitter N-VA Hemiksem

Hemiksem@n-va.be

Reserveer uw plaatsen via peter.dutremez@n-va.be

Stoofvlees-friet 
Gastspreker Peter De Roover
Zaterdag 7 oktober 2023 

Zaal de Oude Boekerij, Heiligstraat 4 in Hemiksem

Stoofvlees met friet: 15 euro                                              
Vegetarische vol-au-vent met friet: 15 euro

Kinderschotel met stoofvlees en friet: 8 euro
Kinderschotel met curryworst en friet: 8 euro 

Reserveren via peter.dutremez@n-va.be 
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LGBTQ-verkeerslichten: woke toestanden in Hemiksem
N-VA-bestuurslid Lucas Huybrechts reageert op het nieuws dat men de verkeerslichten in Hemiksem wil 
aanpassen met bepaalde symbolen. Volgens cd&v-schepen van Jeugd, Sport en Middenstand maken die 
symbolen mensen meer bewust van holebifobie en transfobie. 

“In een wereld waar gelijkheid en inclusie centraal staat, wordt 
de LGBTQ+-gemeenschap nog steeds geconfronteerd met 
uitdagingen en discriminatie. Als deel van deze gemeenschap 
ervaarden mijn vriend en ik persoonlijk hoe belangrijk het is 
om een stem te hebben en ons vertegenwoordigd te voelen”, zegt 
Lucas.

Sympathiek idee maar mogelijk risico
In de strijd voor inclusiviteit en gelijkheid is het goed dat er 
inspanningen worden geleverd om de rechten van onze ge-
meenschap te waarborgen. Sommige goedbedoelde initiatieven 
kunnen ook een averechts effect hebben, zoals het voorstel om 
verkeerslichten te voorzien van aangepaste holebi-symbolen. 
Hoewel het idee sympathiek lijkt, moeten we erkennen dat het 
risico’s met zich meebrengt en de LGBTQ+ gemeenschap zeker 
niet ten goede komt. 

Verkeerslicht zorgt voor veiligheid, niet voor inclusie
Verkeerslichten zijn in de eerste plaats ontworpen om duidelijk-
heid en veiligheid op de weg te waarborgen. Volgens de ver-
keerswetgeving is het zelfs verboden om er een andere betekenis 
aan te geven. We kunnen beter investeren in voorlichting en 
bewustwording. Campagnes die gericht zijn op het bevorderen 
van inclusie en acceptatie in de samenleving hebben een grotere 
kans om echte verandering teweeg te brengen. Door educatie 
kunnen we begrip en respect bevorderen, niet alleen in het ver-
keer, maar in alle aspecten van het leven.”

Woke
“N-VA Hemiksem is tegen discriminatie en geweld tegen men-
sen met eender welke geaardheid. Iedereen mag zijn wie men 
wil, en houden van wie men wil”’ verduidelijkt N-VA-gemeente-
raadslid Rita Goossens. “Toch pakt men inclusieproblemen niet 
aan door verkeerslichten aan te passen. Gaan we nu ook alle ver-
keersborden aanpassen waar een mannetje op staat ? Dat neigt 
naar woke-toestanden en daaraan ergeren veel mensen zich. Het 
hoort niet tot de bevoegdheid van de betrokken schepen om die 
aanpassingen te laten doen.”

Onwettig
“Wij kregen veel protest binnen van boze inwoners, waaronder 
zelfs ook veel mensen uit de LGBTQ+ gemeenschap. Zij zijn 
zeker geen vragende partij en vinden het absoluut overbodig. 
Wij vroegen dat na bij VIAS (Belgisch Instituut voor de Ver-
keersveiligheid) en de aanpassingen blijken zelfs onwettig te 
zijn. Bovendien scheppen ze verwarring en zorgen ze dus voor 
verkeersonveiligheid”, besluit Rita. 

“We vroegen aan het schepencollege om de aanpassing niet 
uit te voeren. Wij vinden dat de politiek zich niet op die ma-
nier moet bezighouden met inclusie. Een regenboogvlag hang 
ik zelf met plezier aan mijn gevel maar van verkeers-
signalisatie blijf je af”, aldus voorzitter N-VA Hemiksem Peter 
Dutremez.

  Overlast door fi etsen van Donkey Republic 

   Vandalisme aan fi etsenstallingen aan het oude       
        zwembad

    Onderhoud aan ecologisch park Den Akker en 
verspilling van aanplanting

 Bewonerskaart voor wijk Hemixheide

    Vervuiling van de hondenvijver in het abdijpark

 Parkeerverbod Scheldestraat-Scheldeboord omwille          
     van werken in de Heemsdaalstraat

    Parkeerproblemen aan apotheek in de Heuvelstraat

   Stand van zaken verkoop gemeentelijk zwembad

   Verkeerslichten met LGBTQ+ symbolen

    Groenonderhoud algemeen

  Onderhoud van het kerkhof

Wilt u meer weten over een bepaald onderwerp? Mail naar hemiksem@n-va.be.

N-VA werkt voor u in de gemeenteraad
Wij stellen geregeld vragen over diverse onderwerpen en deze vragen kwamen onlangs aan bod :

Lucas Huybrechts,
bestuurslid

hemiksem@n-va.be



Terugblik

N-VA Congres in Antwerpen
Het ledencongres keurde op 14 mei de nieuwe congrestekst 
goed. Met die tekst zet de N-VA een helder en stevig programma 
neer dat onze software zal zijn voor een welvarend en soeverein 
Vlaanderen. Duizenden N-VA-leden zakten af naar Antwerpen 
voor het congres, dat op zondag zijn apotheose kende met een 
goedgekeurde congrestekst en een slottoespraak van voorzitter 
Bart De Wever. “De teksten zullen de komende jaren ons politiek 
handelen bepalen. Maar de opdracht is niet gemakkelijk. Sta 
daarom naast mij. Sta met mij. Sta met ons. Sta met de N-VA. 
Voor Vlaanderen en voor welvaart.”

Wijkbezoeken
We zijn in het voorjaar op wijkbezoek geweest in de 
wijken zinkval, Hemixveer en op het Rode Kruisplein. 
We hadden alweer heel interessante gesprekken met de 
buurtbewoners.

Ontevreden over bestuur
Ernstige overlast wordt nergens vastberaden aangepakt. 
Werken uitgevoerd door aannemers worden niet op de voet 
opgevolgd en men laat ze soms letterlijk wat aanmodde-
ren. Op het Kerkeneinde konden mensen op een bepaald 
moment hun eigen huis niet meer in. Het bestuur vond het 
blijkbaar niet nodig om eens ter plaatse te gaan kijken. Ook 
de aannemer vond het blijkbaar niet dringend genoeg en 
liet de bewoners aan hun lot over. In elke wijk komt ook de 
problematiek van het parkeren naar boven: in geen enkele 
wijk is er voldoende plaats voor alle wagens van de buurt-
bewoners. N-VA Hemiksem vraagt structurele oplossingen.

Nieuwe bestuursleden en/of 
vrijwilligers gezocht
In de aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen in 2024 zijn wij 
op zoek naar gemotiveerde medewerkers. Hebt u een duidelijke visie 
op hoe de ideale gemeente zou kunnen zijn voor elke Hemiksem-
naar? Hebt u schitterende ideeën die u met ons wilt delen? Wilt u 
zich mee verkiesbaar stellen op onze verkiezingslijsten?

Neem dan zeker contact op met onze voorzitter : 
peter.dutremez@n-va.be of tel.0484/935.186 

www.n-va.be/hemiksem



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


